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Aanwezig: 
De bestuursleden Kees Kool, Jan Bruins, Kees Sprado en Luuk Schalk. 
17 leden zijn aanwezig. 
2 leden hebben zich afgemeld. 
 
Aanvang: 20.00 uur 
Sluiting:   20.53 uur 
 

 
1.  Opening en vaststellen van de agenda   
Kees Kool heet allen en met name ons erelid Cor den Hartog welkom op deze vergadering. 
Hij geeft aan dat we gelukkig zonder coronabeperkingen weer bij elkaar kunnen komen en 
dat het lijkt of de coronaperikelen achter ons liggen. Corona is niet weg,  maar lijkt 
beheersbaar te zijn geworden. 
 
Een van de leden van verdienste heeft zijn lidmaatschap recentelijk opgezegd.  Nadat hij in 
2015 als bestuurslid is vertrokken lijkt het of hij toen al afscheid heeft genomen van  
De Snoek. Hij kwam niet meer op kadervisdagen, vergaderingen etc.  Het lijkt of hij niets 
meer met de club te maken wilde hebben. Helaas is dit niet anders. 
Kees Kool is 2x tevergeefs aan de deur geweest om het 40-jarig jubileum speldje te 
overhandigen en Kees heeft uiteindelijk de brief met speld door de brievenbus gedaan. 
Dit was blijkbaar voor betrokkene aanleiding om zijn lidmaatschap op te zeggen. 
 
Normaal staan we in de voorjaarsvergadering stil bij de ons ontvallen leden van het 
afgelopen jaar. Deze week kregen we bericht dat Adrie Hendriks is overleden. Hij wordt 
herdacht met een ogenblik stilte. 
 
De agenda wordt met een kleine toevoeging,  conform het voorstel van de secretaris 
vastgesteld. Er komen 2 kleine aanvullingen bij punt 6 en 7. 
 
 
2.  Mededelingen 

• Het lijkt of we iets in aantal achteruit zijn gegaan. In de coronaperiode zijn er  +/- 287 
lid geworden en daar zijn er nog een +/- 232 van over. We zitten wat betreft de 
jaarlijkse nieuwe en uitgeschreven leden weer aan het ‘normale’ aantal. 

• De viering van het jubileumjaar,  de jubilarissenavond 2021 en de nieuwjaarsreceptie 
begin dit jaar, konden helaas niet doorgaan. De jubilarissenavond (2021) is gelijk met 
de jubilarissenavond van dit jaar (2022),  op 6 september gehouden. 

• De vislessen zijn weer op 5 van de 10 basisscholen gehouden. Gelukkig hebben we 
weer een aantal (nieuwe) vrijwilligers gevonden om hierbij behulpzaam te zijn.  

• We zijn naar Huis Ter Leede geweest en hebben met een aantal ouderen gevist. Alle 
keren hebben alle oudjes vis gevangen en het (net als de vrijwilligers) geweldig naar 
hun zin gehad. We gaan proberen dit te herhalen, alleen zal het moeilijk worden 
geschikt water hiervoor te gaan vinden.  

• We hebben, dankzij de inzet van een aantal enthousiaste vrijwilligers, een heel 
geslaagde open dag gehouden op het eiland en willen dit om de 2 jaar herhalen.  

• Er is gevist om de Vijfheerenlandenbokaal en de beker is weer terug in Leerdam bij 
De Snoek.  
 

• Kees Kool geeft een beknopt verslag van de vergadering met de overige VHL 
visverenigingen van 5 oktober in Ameide en geeft aan dat een collectieve inkoop van 
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vis wellicht handig is in combinatie met onder andere de visclubs van Meerkerk en 
Vianen. De Snoek is voornemens 25 kg karper uit te zetten in het Wieltje van Collee  

• Er zijn wat verschuivingen opgetreden binnen een aantal commissies: 
Jeugdcommissie: Wim van den Hof was toegetreden tot de commissie maar heeft 
zich recentelijk teruggetrokken. 
Havencommissie: Sebastiaan Raadschelders heeft zich vanwege zijn drukke 
werkzaamheden teruggetrokken uit de havencommissie. Inmiddels heeft Jan Groen 
deze plaats weer opgevuld. 
 

3.  Vaststellen verslag van de Algemene Ledenvergadering van 26 april 2022 
Het verslag van de algemene voorjaars ledenvergadering van 26 april 2022 wordt 
behoudens een spelfout in de tenaamstelling van Dhr. Groenenberg,  goedgekeurd. 
 
4.  Ingekomen stukken  
Behoudens berichten van verhindering (zie boven) zijn er geen relevante ingekomen 
stukken. 
 
5.  Begroting 2023  
Penningmeester Jan Bruins geeft een toelichting op de begroting 2023. Deze sluit met een 
nadelig saldo. Het bestuur heeft gemeend, de contributies voor 2023 niet te moeten 
verhogen om zo de gelegenheid te hebben om de financiële ontwikkelingen 2023 beter te 
kunnen inschatten. Zo nodig komt er dan in 2024 een aanpassing van de 
contributiebedragen. Het feit dat we in het nu lopende jaar wat extra inkomsten hebben 
gehad uit de TASO-regeling van de overheid, maakte het mogelijk om het risico van een 
exploitatie tekort te accepteren. 
Wel zijn een aantal tarieven op voor de haven verhoogd zoals in de begroting is toegelicht. 
Het bestuur heeft tevens het besluit genomen niet op de onderhoudskosten van het 
clubgebouw te bezuinigen om te voorkomen dat dit tot verwaarlozing zou leiden. Zolang er 
geen overeenstemming is met de Gemeente VHL over een nieuw clubgebouw, zal 
noodzakelijk onderhoud blijven plaatsvinden. 
Een vraag van een van de leden over de afdracht aan de federatie werd naat tevredenheid 
beantwoord. 
Nadat de begroting is doorgenomen werd deze, inclusief tariefsaanpassingen, aangenomen. 
 
6.  Ontwikkeling rond haven en Veerwiel. 
Het bestuur worstelt met de vraag, of we in de toekomst  stalen boten wel of niet in onze 
haven toe moeten laten. Dat zou dan alleen de nieuwe ligplaatshouders betreffen. 
Indien iemand een ligplaats inclusief een stalen boot overneemt, zou dit niet van toepassing 
moeten zijn.  
Reden is dat we van het onderhoud aan stalen boten af willen. Met name de verontreiniging 
van de grond tijdens las- en slijpwerkzaamheden zal een probleem kunnen gaan worden. 
Het wordt lastig om nu tijdens deze vergadering hierover een beslissing te nemen. Voorstel 
van Kees Kool is om dit onderwerp voor te bereiden, het voorstel dan te vermelden in het 
clubblad en in de voorjaarsledenvergadering via een stemming aan de leden voor te leggen. 
Dit alles uiteraard afhankelijk van de resultaten van de besprekingen betreft nieuwbouw.  
In de haven verloopt alles rustig. Het bestaande gebouw op het eiland wordt wel steeds 
slechter en wanneer we volgend jaar geen vooruitzicht op nieuwbouw hebben moeten we 
gaan renoveren. 
 
 
6A.  Beheer van ons viswater 
Net als vorig jaar lag het viswater er uitstekend bij. Het is alleen jammer dat  
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de gemeente weinig onderhoud verricht. De oevers groeien geheel dicht. Dat  
is blijkbaar nieuw beleid. Dit wordt nog erger wanneer de natuurlijkvriendelijke oevers 
worden toegepast en  waarvan de aanleg aan de Eksterlaan inmiddels is begonnen. 
De gemeente denkt dat men bij de aanleg hiervan veel minder onderhoud hoeft te doen. 
 
7.  Ontwikkeling rond haven/clubgebouw. 
Bij de voorjaarsledenvergadering hebben we medegedeeld dat we de onderhandelingen met 
de gemeente hebben opgeschort. We zijn nu 5 maanden verder en hebben nog geen 
overleg gehad. Dit staat wel op de planning. Binnenkort (3 november)  gaan we met de  
Wethouders, samen met enkele ambtenaren, in overleg.  
De Snoek heeft een betere onderbouwing gemaakt voor de redenen om een nieuw clubhuis 
op het eiland neet te zetten en zal dit plan voor 3 november bij de gemeente aanbieden.  
N.B. Inmiddels is deze afspraak omgezet naar overleg met wethouder Kees Bel en 
ambtenaar Vincent Snelders. 
Reden dat dit nu pas weer wordt herstart is dat wethouders en de ambtenaren niet 
op één lijn zitten. Op zich prima dat ze nu eerst onderling overleggen want de vorige  
onderhandelingen zijn grotendeels vast gelopen omdat de wethouder en de  
ambtenaren in hun plannen totaal van elkaar verschilden. We zaten toen als drie partijen om 
de tafel. We weten dat deze wethouders (Teus Meijdam en Kees Bel)  zich veel meer 
inspannen voor de vereniging dus hebben we hogere verwachtingen dan vorig jaar. 
 
7A. Verkiezing vrijwilliger van het jaar. 
Tijdens de kadervisdag op 17 september is door alle aanwezigen Jan Groen gekozen als 
vrijwilliger van het jaar. Jan is 15 jaar lid van onze vereniging en maakt zich verdienstelijk  
met het snoeien, gras maaien, kortom alles wat met ‘groen’ te maken heeft. Hij heeft met zijn 
groene vingers het eiland heel bewonderenswaardig onderhouden.  
Jan wordt in het zonnetje gezet met een bloemetje, een oorkonde en uiteraard het 
bijpassende t-shirt. 
 
8.  Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
9. Sluiting                                                                                                                                                                     
De voorzitter sluit de vergadering om 20.53 en nodigt alle aanwezigen uit voor een glaasje. 
 


